
 

 

Zápis z jednání 

Komise mládeže ČAS 
Datum: 9. 12.2022 

Přítomni  

• přítomni: Jana Sobčíková, Tomáš Kopecký, Jan Škrabal, Lukáš Dejdar, Michal Černý, Hana 

Větrovcová  

• omluveni: Jan Koutník, Zdeněk Rakowski, Jan Dvořák 

• zápis: Sobčíková 

 

Úvod - Zahájení a uvítání 

 

SpS 2023 

 

LK informoval o tom, že SpS Pardubického kraje žádají o odklad změny financování SpS na rok 2023 

o rok. Dále žádají o zaslání výpočtu bodů pro hodnocení SpS 2023 k formální kontrole.  

JS konstatovala, že odklad nelze, protože to SpS 2023 schválilo předsednictvo ČAS.  

MČ hovořil o zvažování možností financování SpS z vlastních zdrojů – zvýšené oddílové příspěvky.   

KM pověřuje OM, aby procesovalo výsledky hodnocení SpS a informace směrem k oddílům SpS 
následovně: 

1. rozeslat výsledky hodnocení a rozpočet na rok 2023 jednotlivým SpS ke kontrole – termín 
nejpozději 15.12.; kontrola oddíly do 22.12.; případná úprava a konečné výsledky 
11.1.2023.  

2. po kontrole finalizovat výsledky hodnocení 
 
 
SCM 
 
JS informovala KM o proběhlých pohovorech s trenéry SCM. Pohovory vedla ředitelka ČAS, 
šéftrenér ČAS a JS s cílem informovat trenéry o prioritách jejich práce v souladu se schválenou 
koncepcí reprezentace.  
Názor LD - načasování bylo nešťastné, změny týkající se náplně práce, což ovlivňuje mládež, by 
bylo dobré toto probírat na komisi mládeže. Spolupráce na úrovni sekcí není připravená, není 
nastavená a že by se tím měla KM zabývat, tak aby nám to fungovalo co nejlépe. 
JS  - načasování pohovorů je v gesci zaměstnavatele, náplně práce také. Připravenost sekcí je 
v gesci šéftrenéra. KM se bude věnovat práci trenérů mládeže v rámci sekcí.  



 

 
KM pověřuje OM, aby co nejrychleji zpracovalo a předložilo seznam atletů SCM na rok 2023 ke 
schválení.  
 
LD navrhuje podporu zdravotního zabezpečení atletů SCM. V první fázi monitoring zdravotního 
zabezpečení – možnosti (sportovní prohlídky, fyzio, ortopedi – dostupnost) v jednotlivých krajích. 
Z: JS  
 
Plán práce 2023 
 
JS představila priority pro rok 2023 

- studium v USA – řešit směřování atletů  
- soutěže mládeže – formát 

 
Různé  
 
JS informovala o zrušení statistik přípravek. KM podporuje.  
JS informovala o plánu realizovat v březnu seminář pro krajské předsedy a manažery o atletických 
akademiích – založení, náplň apod.  
JS poděkovala členům KM za práci v roce 2022.        


